
 

Αθήνα, 17.02.2025 

 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Θέμα: Ερωτηματικά γύρω από την απραξία της Επιτροπής του ΥΠΑΑΤ για την  

πανώλη 

Η εξάπλωση των ζωονόσων στη χώρα μας κατά τον τελευταίο χρόνο επέφερε ένα 

ακόμη πλήγμα στην κτηνοτροφική παραγωγή και στο εισόδημα των κτηνοτρόφων.  

Παρά τη σύσταση Ομάδας Εργασίας, από το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Τροφίμων στις 29 Οκτωβρίου 2024, η οποία υποτίθεται πως θα αναλάμβανε την 

αποτύπωση και ανάλυση του τρόπου εισόδου και διάδοσης της νόσου της πανώλης 

μικρών μηρυκαστικών στη χώρα, μέχρι σήμερα η επιτροπή αυτή όπως καταγγέλλεται 

δεν έχει συνεδριάσει ούτε μία φορά, παρότι η θητεία της είχε οριστεί στους τρεις (3) 

μήνες. 

Σύμφωνα με δηλώσεις μελών της, όχι μόνο δεν έχει υπάρξει καμία δραστηριότητα 

από την επιτροπή, αλλά και οι προσπάθειες των επιστημόνων να λάβουν τα 

απαραίτητα στοιχεία από το Υπουργείο έχουν αγνοηθεί. Αυτή η στάση δημιουργεί 

σοβαρά ερωτήματα σχετικά με την πολιτική βούληση της κυβέρνησης να προχωρήσει 

στη διεύρυνση των αιτίων εξάπλωσης της ζωονόσου. 

Αξίζει να σημειωθεί η καταγγελία του Προέδρου της Εθνικής Διεπαγγελματικής 

Οργάνωσης Κρέατος, ο οποίος συνέδεσε ευθέως τα κρούσματα πανώλης με 

παράνομες εισαγωγές προβάτων για σφαγή, κάτι που γεννά επιπλέον ερωτήματα για 

τους λόγους μη λειτουργίας της επιτροπής. 

 

Με βάση τα παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

 

1. Αληθεύει ότι η Ομάδα Εργασίας που συστήθηκε για τη διαχείριση της πανώλης 

μικρών μηρυκαστικών δεν συνεδρίασε ποτέ; 

2. Υπάρχουν στοιχεία ή αναφορές που τεκμηριώνουν τις αιτίες εξάπλωσης της 

ασθένειας στη χώρα; Αν ναι, γιατί δεν έχουν δημοσιοποιηθεί; 

3. Σε ποιες ενέργειες έχει προχωρήσει το Υπουργείο για την τιμωρία των υπαίτιων 

που ζημίωσαν το κτηνοτροφικό κεφάλαιο της χώρας; 
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4. Πώς σκοπεύει το Υπουργείο να διασφαλίσει ότι δεν θα συνεχιστούν οι 

παράνομες εισαγωγές ζώων που ενδέχεται να έφεραν την ασθένεια; 

5. Σε ποιες ενέργειες έχει προχωρήσει η Κυβέρνηση ώστε να μη γίνουμε ξανά 

μάρτυρες εισόδου και εξάπλωσης ζωονόσων που πλήττουν το κτηνοτροφικό 

κεφάλαιο; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 




